



June 2020



Bellevue College Connection: Early Design Update

Partnership project studies new transit uses on Snoqualmie River Road

The City of Bellevue, King County Metro and Bellevue College are working together to explore the feasibility of constructing a new transit connection through the campus. The Bellevue College Connection has great potential to more efficiently serve the student population and nearby residents with the following design elements:

- Upgrades to support a balanced transportation corridor for people who walk, drive, bicycle and ride transit.
- Roadway renovation to transit standards between SE 32nd Street and 145th Place SE.
- Improvements at the intersection of Snoqualmie River Road and SE 32nd Street and at the intersection at 145th Place SE.

Preliminary design work is underway to evaluate alternative alignments for Snoqualmie River Road. In the coming months, the different concepts will be developed and posted for viewing on the project webpage at BellevueWA.gov/college-connection.

Concepts will be designed to improve transit reliability and accommodate King County Metro's existing bus routes. Initial evaluation shows that routing buses on to Snoqualmie River Road will save riders as much as four minutes per route compared with alternative routes and saves operating costs.

The Bellevue College Connection will enhance overall travel along the north-south transit corridor, linking neighborhood transportation hubs from Downtown and Crossroads, through Bellevue College, to the Eastgate Park-and-Ride and Interstate 90.

Funding to develop 10% design plans is being provided by the Bellevue Transportation Department, King County Metro and Bellevue College. Funding for construction will be sought through grants and other regional funding sources.

For questions and comments, please contact Paul Krawczyk, project manager, at 425-452-7905 or pkrawczyk@bellevuewa.gov.



Bellevue College Connection : 早期设计更新

合作伙伴项目研究 Snoqualmie River Road 的新交通用途

Bellevue 市、King County Metro 和 Bellevue College 一同致力于探讨建设穿过校园的新交通连接的可行性。拥有下列设计元素的 Bellevue College Connection 对更有效地服务学生群体及附近居民具备巨大的潜能：

- 升级道路以便为行人、驾车者、自行车骑手和公交车乘客提供平衡的交通走廊。
- 将 SE 32nd Street 和 145th Place SE 之间的道路改造至符合运输标准。
- Snoqualmie River Road 和 SE 32nd Street 交叉口以及 145th Place SE 交叉口的道路改进。

初步设计工作正在进行中，以评估 Snoqualmie River Road 的备选路线。在未来的数月内，将会开发出不同的概念并发布在该项目网页上以供查看: BellevueWA.gov/college-connection。

将设计概念以改进运输可靠性并适应 King County Metro 的现有公交路线。初步评估显示，与备选路线相比，规划中的 Snoqualmie River Road 公交路线将能够为每条路线上的乘客节省四分钟并节省运营成本。

Bellevue College Connection 将加强南北交通走廊的整体运输，其将通过 Bellevue College 把市中心和十字路口邻近的交通运输枢纽与 Eastgate Park-and-Ride 和第 90 号州际公路连接起来。

用于开发 10% 设计方案的资金将由 Bellevue Transportation Department、King County Metro 和 Bellevue College 提供。建设资金将通过政府拨款和其他区域资金来源寻求解决。

相关问题或意见，请致电 425-452-7905 或发送邮件至 pkrawczyk@bellevuewa.gov 联系项目经理 Paul Krawczyk.



Vicinity Map. Not to scale.



若您需要活動采用其他形式，或者需要幫助排除其他妨礙你參與活動的障礙，請至少於48小時前致電425-452-2064 或電郵 email mjensen@bellevuewa.gov通知我們。投訴請撥425-452-6168 聯繫貝爾維尤市「美國身心障礙者法案/反歧視法」之管理員聯絡。聽障或重聽人士請撥711。所有會議皆有無障礙通道。



For alternate formats, interpreters, or reasonable accommodation requests please phone at least 48 hours in advance 425-452-2064 (voice) or email mjensen@bellevuewa.gov. For complaints regarding accommodations, contact City of Bellevue ADA/ Title VI Administrator at 425-452-6168 (voice) or email ADATitleVI@bellevuewa.gov. If you are deaf or hard of hearing dial 711. All meetings are wheelchair accessible.



Transportation Department
 450 110th Avenue NE
 PO Box 90012
 Bellevue WA 98009-9012

PRSR STD
 U.S. POSTAGE
PAID
 PERMIT #61
 BELLEVUE, WA



Bellevue College Connection: Early Design Update

Bellevue College Connection: 早期设计更新

欲了解更多信息，请联系 Service First 部门，电话 425-452-6800。

些计划或活动中受到歧视。

籍或性别而被排除参加或被拒绝享受 Bellevue 市政府任何计划或活动中的各种福利，或因其他原因而在这一

Bellevue 市政府根据《1964 年民权法案》第六章及相关法令的规定，确保任何人不会因为种族、肤色、国籍或性别而被排除参加或被拒绝享受 Bellevue 市政府任何计划或活动中的各种福利，或因其他原因而在这一

advice, please contact the Title VI Coordinator at 425-452-4496.

a complaint with the Title VI Coordinator. For Title VI complaint forms and

person who believes his/her Title VI protection has been violated may file

against under any of its federally funded program and activities. Any

participating in, be denied the benefits of, or be otherwise discriminated

provided by the Title VI of the Civil Rights Acts of 1964, be excluded from

no person shall on the grounds of race, color, national origin or sex, as

Title VI Notice to the Public: It is the City of Bellevue's policy to assure that

Information

정보
 情報

सूचना
 資料

425-452-6800

సమస్యం
 Information
 Thong Tin

اطلاعات
 Information

